
 
Referat fra medlemsmøte i Holmestrand rotaryklubb 
19.februar 2013. 
 
 
Vi ble 22 medlemmer på dette medlemsmøtet i vinterferieuka. 
 
President Jan Arne ønsket oss velkommen.  
 
Stig Kløvstedt skulle holde sitt yrkesforedrag i dag, men ble forhindret så dette blir utsatt til et 
senere tidspunkt. 
 
Dagens 3-Min var ved Espen.  
Han var kritisk til administrasjonen og måten Holmestrand Kommune v/ Rådmann har 
håndtert forslaget om å flytte deler av teknisk etat til Re ovenfor deres ansatte. Espen mente 
også at for mange kommunale virksomheter er blitt lokalisert i Re og Holmestrand har fått 
forlite tilbake. Han etterlyste et større engasjement fra lokale politikere i kommunen. 
Det ble en livlig diskusjon under tre minuttet og i etterkant, så medlemmene er engasjerte. 
 
Info fra presidenten: 
 
Det kan se ut som at årets Ryla ikke blir noe av p.g.a. for få påmeldte og det er synd. Håper 
flere klubber melder på kandidater nå så årets Ryla i distriktet blir gjennomført.  
Vi i Holmestrand Rotary har en kandidat til årets Ryla (som vanlig) 
Vi hadde jo peismøte forrige tirsdag, presidenten hadde bare mottatt referat fra 
medlemskomiteen og kommunikasjonskomiteen, så vi mangler fortsatt referat fra flere 
komiteer. 
Jan Arne gikk også igjennom månedsbrevet fra distriktguvernøren.  
 
Erik Ekeli har kommet med et forslag til mal for opptak av nye medlemmer i Holmestrand 
Rotaryklubb. Det er nyttig å gå gjennom disse prosedyrene, og det er praktisk med en mal 
som ble lagt frem på dette møte. Det ble foreslått noen få justeringer på malen.  
Referenten synes at dette var et nyttig innspill fra Erik til klubben vår. 
 
Jon Petter. 
Referent. 
  
 
 
 


